



*Biographical note: Robert Fay*

Robert (Bob) Fay was appointed Deputy Chief of the Bank's International Economic Analysis Department (INT) in September 2013. He is responsible for assessing global economic developments and their implications for Canada, as well as investigating a wide variety of issues, including those related to the international monetary system and global financial architecture.

In 2001, after spending ten years in Paris as an economist at the Organisation for Economic Co-operation and Development, Mr. Fay was made Principal Researcher at the Bank of Canada in the Current Analysis Division of the Research Department. He then became Assistant Chief of that department in 2002, working on structural issues in the Canadian economy, as well as short-term forecasting.

In 2010, Mr. Fay was appointed Special Assistant to the Governor. In this capacity, he served as the Governor's Chief of Staff and worked closely with members of Governing Council, other members of the Management Forum and Bank staff to manage the information requirements of the Governor. He held this position until his current appointment.

Mr. Fay was born in Toronto. He holds a master's degree in economics from Queen's University.

November 2013



BANQUE DU CANADA  
BANK OF CANADA

---

*Notice biographique : Robert Fay*

Robert Fay a été nommé sous-chef du département des Analyses de l'économie internationale (INT) de la Banque en septembre 2013. Il est chargé d'évaluer l'évolution de l'économie mondiale et ses répercussions sur le Canada, et d'étudier un large éventail de questions, y compris celles se rapportant au système monétaire international et à l'architecture financière mondiale.

En 2001, après avoir passé dix ans à Paris en qualité d'économiste à l'Organisation de coopération et de développement économiques, M. Fay accepte un poste de chercheur principal à la Banque du Canada dans la Section de l'analyse conjoncturelle du département des Recherches. En 2002, il accède aux fonctions de chef adjoint de ce même département, dans le cadre desquelles il mène des travaux sur des enjeux d'ordre structurel liés à l'économie canadienne et dans le domaine de la prévision à court terme.

De 2010 jusqu'à sa nomination aux INT, M. Fay occupera le poste d'adjoint spécial du gouverneur. À ce titre, il veillera à répondre aux besoins en matière d'information de ce dernier en collaborant étroitement avec les membres du Conseil de direction, les autres membres du Comité de gestion ainsi que le personnel de la Banque.

Originaire de Toronto, M. Fay est titulaire d'une maîtrise en économie de l'Université Queen's.

Novembre 2013